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Vragen: 

1. Waarom is de toepassing van TPE als korrel bij de renovatie van kunstgrasvelden nu 

pas voorzien, terwijl al jarenlang bekend is dat rubber korrels milieuschade tot gevolg 

hebben en de velden bij AWC en Alverna nu aan vervanging toe zouden zijn? 

 

Antwoord: De eerdere RIVM onderzoeken hebben in het verleden in Wijchen geen 

aanleiding gegeven het beleid te wijzigen. We hebben daarom tot op heden steeds 

gespaard voor een infill met rubberkorrels. Het RIVM onderzoek van 2018 was voor 

ons reden om een milieuonderzoek in te zetten bij de renovatiewerkzaamheden. 

 

2. Waarom is er nu pas een milieu-hygiënisch onderzoek gedaan naar de milieueffecten 

van de rubber korrels? 

 

Antwoord: De opdracht aan Tauw is pas in december verstrekt als gevolg van 

capaciteitsproblemen bij de gemeente. Als gevolg van weersomstandigheden en 

vertraging bij Tauw hebben we pas in april het definitieve onderzoek ontvangen. 

 



 

 

3. Gaat als gevolg hiervan SC Woezik worden gecompenseerd in de meerkosten die zij 

hebben moeten maken voor het gebruik van de TPE korrels bij de renovatie van hun 

velden en komen deze kosten bovenop de meerkosten van € 197.000,-? 

 

Antwoord:  

We willen met het oog op de volgende renovaties vanaf 2019 deze beleidswijziging 

voor TPE door voeren voor alle kunstgrasvelden. Deze beleidswijziging en het 

financieel gunstig effect gaat ook voor SC Woezik gelden. We hebben met SC Woezik 

al een afspraak gemaakt voor een gesprek.    

 

4. Zijn de kosten voor de afvoer van de rubber korrels (dat als chemisch afval wordt 

aangemerkt) en het herstellen van de milieuschade ook meegenomen in de 

meerkosten van € 197.000,-? 

 

Antwoord: De afvoerkosten van de rubberkorrels zijn in het budget van € 197.000 

inbegrepen. De kosten voor het herstel van de eventuele milieuschade zijn niet 

inbegrepen omdat deze nog niet bekend zijn. Dat zal blijken uit het 

vervolgonderzoek. 

 

5. Het gebruik van TPE korrel lijkt vanaf nu de nieuwe norm voor kunstgraskorrels in 

Wijchen. Hiervoor is de afgelopen jaren echter te weinig gespaard in het RSA fonds. 

Heeft dit tot gevolg dat clubs en de gemeente de komende jaren meer geld moeten 

gaan inleggen in het RSA fonds om de voetbalvelden te kunnen vervangen? 

 

Antwoord: Met de voor gestelde beleidswijziging blijft het jaarlijks te sparen bedrag in 

de RSA Reserve voor zowel de gemeente als de sportclub nagenoeg gelijk. Dat komt 

vooral omdat de renovatietermijn van 12 naar 13 jaar kan én omdat TPE infill na 13 

jaren voor 85% hergebruikt kan worden. Dit in tegenstelling tot rubberkorrels 

waarvoor we stortkosten moeten betalen. 

 

6. Is bekend of de verenigingen de hogere kosten van het duurdere kunstgras in de 

toekomst kunnen dragen? 

 

Antwoord: Zie vorig antwoord. Volgens de berekening van onze adviseur wordt de 

jaarlijkse bijdrage van een sportclub aan de RSA Reserve € 322,- per veld goedkoper 

(exclusief btw) in vergelijking met een infill van rubberkorrels. We bespreken dit nog 

met de aan het RSA deelnemende verenigingen. 

 

7. De ledenaantallen van verenigingen lopen terug. Betekent dit nog iets voor de keuze 

voor kunst- of natuurgras? 

 

Antwoord: Op dit moment niet. 

 

8. Zijn er in onze gemeente nog andere kunstgrasvelden waarvoor renovatie met toe-

passing van TPE korrels moet gaan plaatsvinden die niet eerder voorzien was? Zo ja, 

heeft de gemeente daardoor dan ook te maken met onvoorziene kosten? 

 

Antwoord: Alleen bij SC Woezik liggen drie kunstgrasvelden, waarvan één met infill 

van kurk en twee velden met infill van TPE. Zie ons antwoord onder 3. SC Woezik 
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spaart nu nog geheel zelf voor het prijsverschil tussen een infill van rubberkorrels en 

kurk of TPE bij de volgende renovatie. Wij nemen 2/3e deel van het te sparen 

renovatiebedrag voor TPE van hun over. SC Woezik blijft 1/3e deel sparen.  


